

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
*PN / 140513* **6:e styrelsemötet § 1 – 9**

---

*Tid:* Onsdagen den 14 maj 2014 kl. 18.00

*Plats:* Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro

*Närvarande:* **Lars-Inge Carlsson (LIC)**, ordförare  
**Pontus Norlin (PN)**, sekreterare  
**Gunnar Gustafson (GG)**  
**Rolf Elsrud (RE)**  
**Stefan Tidholm (ST)**  
**Jan hörman (EN)**

---

**§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarar mötet öppnat.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkänns utan ändringar

**§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll**

Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar.

**§ 4 Skrivelser/rapporter**

- Skrivelse ang. önskemål om översyn av farthinder och fartdämpande åtgärder inkommit från boende på Kantarellvägen. Styrelsen avser ta upp detta som en motion på årsmötet för att möjliggöra diskussion med så många medlemmar som möjligt.  
Rolf scannar in underlaget som inlämnats och lägger ut på föreningens hemsida.

**§ 5 Ekonomiska läget**

Kassörens rapport 2015-05-14

Likvida medel

Kassa 2.127 kr

Plusgiro 150.820 kr

Asfaltfonden 50.084 kr

Sparkonto 250.173 kr

Obetalda räkningar om ca 2093 kr.

**§ 6 Vägstatus**

- LIC beställt utläggning av vägbulor
  - Ännu ej utlagt
- Grusning cykelbanan förbi kärret, LIC beställer
  - På gång
- Behov av att gräva bort grässträngar längs sidorna på flera vägar, LIC beställer jobbet av Kenneberg
  - Ej beställt ännu
- Åtgärder för att förbättra vattenavrinning längst upp på Murkelvägen planeras, LIC beställer åtgärder
  - Pågår
- Sladdning, grusning saltning av vägar planeras till våren/försommaren
  - Saltning gjord, vissa hål lagade – dock har nya hål uppstått.
  - Sladdning/grusning beställs
- Behov av möte med berörda fastighetsägare korsningen Kremlavägen/Fårtickevägen för att diskutera problematik kring vattenavrinning.
  - Arbetet har beslutats att utökas med åtgärder även på Murkelvägen för att kunna genomföra detta vid samma tillfälle. Flera offerter togs in, Kenneberg vann jobbet som omfattar kostnader på ca 120 tkr.
  - Förslagsvis tar fastighetsägare kostnaden för nödvändiga trummor förbi respektive fastighet. Styrelsen formulerar informationsbrev till fyra berörda fastighetsägare, 13:177, 13:175, 13:184, 13:176

**§ 7 Övriga frågor**

- Önskemål om rensa sly vid lekplatsen. Lämpligen görs detta vid kommande städdag.
- Önskemål om att täcka trappstegen vid lekplatsen
  - Styrelsen beslutade om alternativ, billigare, åtgärd med syfte att eliminera växtlighet under trappen: Gerhardsson som klipper vid lekplatsen lyfter bort trappen och belägger med fiberduk innan återplacering. LIC beställer jobbet.
- Påfyllnad sand vid lekplatsen beställs av LIC.
- JH tar fram förslag till stadgeändringar
  - Kvarstår
- Saknas skyltar "gäller ej behörig trafik" gällande 4t skylten på flera vägar
  - Inventering genomförd, saknas några få tillägsskyltar. I övrigt behov av att justera vissa skyltar i höjdled
  - PN köper in nödvändiga skyltar
- Behov av att förnya skyltning på flertalet vägar både p.g.a. gamla/slitna skyltar samt bristfällig skyltning
  - Nya skyltar med vägnamn behövs på flera ställen. Ej prioriterad åtgärd, avvaktar.
- Fotbollsmålen på gräsplanen behöver förankras i marken p.g.a. olycksrisk, jobbet beställs av LIC
  - Försökt att förankra men mkt svårt p.g.a. sten i marken
  - PN undersöker vem som tagit dit målen. Eventuellt kan styrelsen bekosta nya mål som är bättre anpassade för ändamålet men först bör intresset undersökas.

**PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN**  
PN / 140513 **6:e styrelsemötet § 1 – 9**

---

- Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte (=period), grund för ekonomisk ersättning
  - inga

---

| Roll            | Antal möten perioden | Antal möten 2013-2014 |
|-----------------|----------------------|-----------------------|
| Ordförande      | 1                    | 4                     |
| Kassör          |                      |                       |
| Sekreterare     |                      |                       |
| Ledamot1 (GG)   |                      |                       |
| Ledamot2 (JH)   |                      |                       |
| Suppleant1 (ST) |                      |                       |
| Suppleant2 (EN) |                      |                       |

---

**§ 8 Nästa möte**

Nästa möte bestäms till den 25 jun kl 18.00 hos Lars-Inge Carlsson

**§ 9 Mötets avslutande**

Ordförande förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

---

Pontus Norlin

---

Lars-Inge Carlsson